

MEVZUAT SİRKÜLERİ

Sirkülerin Serisi : 2026 – 017

Sirkülerin Tarihi : 02.01.2026

Sirkülerin Konusu: 2026 T. K. Yılında Uygulanacak Asgari Ücret Üzerinden Hesaplanan Gelir ve Damga Vergisi İstisnası İle Asgari Ücretlinin Maaş Hesaplaması Hak.

25.12.2025 tarihli Resmi Gazete' de Asgari Ücret Tespit Komisyonu Kararı yayınlanmış olup bu karara ilişkin açıklamalar ile bu kararın tam metni tarafımızdan yayınlanan 2025 – 033 seri nolu mevzuat sirkülerinin konusunu teşkil etmektedir. Diğer taraftan ise 2026 takvim yılında uygulanacak Gelir Vergisi Kanununun 103. Maddesinde ki değerler ise 31.12.2025 tarihinde yayınlanan Gelir Vergisi Genel Tebliği (Seri No:332) ile ilan olunmuştur. Bu iki yasal dayanak doğrultusunda 2026 takvim yılında aylar itibariyle uygulanacak Asgari Ücret Gelir Vergisi İstisnası, Asgari Ücret Damga Vergisi İstisnası ile 2026 takvim yılında aylar itibariyle asgari ücret tutarı üzerinden gelir elde eden hem çalışan hem de emekli çalışanın elde ettiği gelirin sadece ücret gelirinden ibaret olduğu (fazla mesai, UBGİT Ücreti v. S. Yan ödemelerinin olmadığı) varsayımı altında hesaplaması aşağıda yer almaktadır. Aşağıda hesaplaması yapılan işveren maliyetinde ise SGK işveren prim desteği hususu da ihmal edilmiştir. Çünkü bilindiği üzere son yasal düzenlemeler ışında bu destek 2026 takvim yılında imalat sektörü için %5, diğer sektörler için ise %2 olarak uygulanacaktır.

Yeminli Mali Müşavir
Muzaffer SAMANCI

1- Aylar İtibariyle Asgari Ücret Gelir ve Damga Vergisi İstisnası:

	Ocak	Şubat	Mart	Nisan	Mayıs	Haziran
Brüt Asgari Ücret	33.030,00	33.030,00	33.030,00	33.030,00	33.030,00	33.030,00
SGK İşçi Prim Oranı (%)	0,14	0,14	0,14	0,14	0,14	0,14
SGK İşçi Prim Tutarı	4.624,20	4.624,20	4.624,20	4.624,20	4.624,20	4.624,20
SGK İşsizlik Prim Oranı (%)	0,01	0,01	0,01	0,01	0,01	0,01
SGK İşsizlik Prim Tutarı	330,30	330,30	330,30	330,30	330,30	330,30
Aylık Gelir Vergisi Matrahı	28.075,50	28.075,50	28.075,50	28.075,50	28.075,50	28.075,50
Kümülatif Gelir Vergisi Matrahı	28.075,50	56.151,00	84.226,50	112.302,00	140.377,50	168.453,00
Hesaplanan Gelir Vergisi (İstisna)	4.211,33	4.211,33	4.211,33	4.211,33	4.211,33	4.211,33
Hesaplanan Damga Vergisi (İstisna)	250,70	250,70	250,70	250,70	250,70	250,70

SAMANCI

YEMİNLİ MALİ MÜŞAVİRLİK LTD. ŞTİ.

Kep : samanciymm@hs01.kep.tr
info@samanciymm.com.tr
www.samanciymm.com.tr

Adres: Musalla Bağları Mahallesi Ruhi Bağdadi
Sokak No: 6 / 3 Selçuklu / KONYA
Tel : 0 – 332 – 302 32 00
Mersis No : 0742114313400001
Konya Ticaret Sicil Müdürlüğü – 70284
Selçuk Vergi Dairesi – 7421143134

	Temmuz	Ağustos	Eylül	Ekim	Kasım	Aralık
Brüt Asgari Ücret	33.030,00	33.030,00	33.030,00	33.030,00	33.030,00	33.030,00
SGK İşçi Prim Oranı (%)	0,14	0,14	0,14	0,14	0,14	0,14
SGK İşçi Prim Tutarı	4.624,20	4.624,20	4.624,20	4.624,20	4.624,20	4.624,20
SGK İşsizlik Prim Oranı (%)	0,01	0,01	0,01	0,01	0,01	0,01
SGK İşsizlik Prim Tutarı	330,30	330,30	330,30	330,30	330,30	330,30
Aylık Gelir Vergisi Matrahı	28.075,50	28.075,50	28.075,50	28.075,50	28.075,50	28.075,50
Kümülatif Gelir Vergisi Matrahı	196.528,50	224.604,00	252.679,50	280.755,00	308.830,50	336.906,00
Hesaplanan Gelir Vergisi (İstisna)	4.537,75	5.615,10	5.615,10	5.615,10	5.615,10	5.615,10
Hesaplanan Damga Vergisi (İstisna)	250,70	250,70	250,70	250,70	250,70	250,70

2- Aylar İtibariyle Asgari Ücretli Çalışanın Maaş ve İşveren Maliyet Hesabı:

	Ocak	Şubat	Mart	Nisan	Mayıs	Haziran
Brüt Asgari Ücret	33.030,00	33.030,00	33.030,00	33.030,00	33.030,00	33.030,00
SGK İşçi Prim Oranı (%)	0,14	0,14	0,14	0,14	0,14	0,14
SGK İşçi Prim Tutarı	4.624,20	4.624,20	4.624,20	4.624,20	4.624,20	4.624,20
SGK İşsizlik Prim Oranı (%)	0,01	0,01	0,01	0,01	0,01	0,01
SGK İşsizlik Prim Tutarı	330,30	330,30	330,30	330,30	330,30	330,30
Aylık Gelir Vergisi Matrahı	28.075,50	28.075,50	28.075,50	28.075,50	28.075,50	28.075,50
Kümülatif Gelir Vergisi Matrahı	28.075,50	56.151,00	84.226,50	112.302,00	140.377,50	168.453,00
Hesaplanan Gelir Vergisi Tutarı	4.211,33	4.211,33	4.211,33	4.211,33	4.211,33	4.211,33
Asgari Ücret Gelir Vergisi İstisnası	4.211,33	4.211,33	4.211,33	4.211,33	4.211,33	4.211,33
Ödenecek Gelir Vergisi	0,00	0,00	0,00	0,00	0,00	0,00
Hesaplanan Damga Vergisi	250,70	250,70	250,70	250,70	250,70	250,70
Asgari Ücret Damga Vergisi İstisnası	250,70	250,70	250,70	250,70	250,70	250,70
Ödenecek Damga Vergisi	0,00	0,00	0,00	0,00	0,00	0,00
Net İstihkak	28.075,50	28.075,50	28.075,50	28.075,50	28.075,50	28.075,50
SGK İşveren Hissesi (%21,75)	7.184,03	7.184,03	7.184,03	7.184,03	7.184,03	7.184,03
İşveren İşsizlik Hissesi (%2)	660,60	660,60	660,60	660,60	660,60	660,60
Ödenecek SGK Prim Toplamı	11.808,23	11.808,23	11.808,23	11.808,23	11.808,23	11.808,23
Ödenecek İşsizlik Prim Toplamı	990,90	990,90	990,90	990,90	990,90	990,90
Toplam İşveren Maliyeti	40.874,63	40.874,63	40.874,63	40.874,63	40.874,63	40.874,63

SAMANCI

YEMİNLİ MALİ MÜŞAVİRLİK LTD. ŞTİ.

Kep : samanciymm@hs01.kep.tr
info@samanciymm.com.tr
www.samanciymm.com.tr

Adres: Musalla Bağları Mahallesi Ruhi Bağdadi
Sokak No: 6 / 3 Selçuklu / KONYA
Tel : 0 – 332 – 302 32 00
Mersis No : 0742114313400001
Konya Ticaret Sicil Müdürlüğü – 70284
Selçuk Vergi Dairesi – 7421143134

	Temmuz	Ağustos	Eylül	Ekim	Kasım	Aralık
Brüt Asgari Ücret	33.030,00	33.030,00	33.030,00	33.030,00	33.030,00	33.030,00
SGK İşçi Prim Oranı (%)	0,14	0,14	0,14	0,14	0,14	0,14
SGK İşçi Prim Tutarı	4.624,20	4.624,20	4.624,20	4.624,20	4.624,20	4.624,20
SGK İşsizlik Prim Oranı (%)	0,01	0,01	0,01	0,01	0,01	0,01
SGK İşsizlik Prim Tutarı	330,30	330,30	330,30	330,30	330,30	330,30
Aylık Gelir Vergisi Matrahı	28.075,50	28.075,50	28.075,50	28.075,50	28.075,50	28.075,50
Kümülatif Gelir Vergisi Matrahı	196.528,50	224.604,00	252.679,50	280.755,00	308.830,50	336.906,00
Hesaplanan Gelir Vergisi Tutarı	4.537,75	5.615,10	5.615,10	5.615,10	5.615,10	5.615,10
Asgari Ücret Gelir Vergisi İstisnası	4.537,75	5.615,10	5.615,10	5.615,10	5.615,10	5.615,10
Ödenecek Gelir Vergisi	0,00	0,00	0,00	0,00	0,00	0,00
Hesaplanan Damga Vergisi	250,70	250,70	250,70	250,70	250,70	250,70
Asgari Ücret Damga Vergisi İstisnası	250,70	250,70	250,70	250,70	250,70	250,70
Ödenecek Damga Vergisi	0,00	0,00	0,00	0,00	0,00	0,00
Net İstihkak	28.075,50	28.075,50	28.075,50	28.075,50	28.075,50	28.075,50
SGK İşveren Hissesi (%21,75)	7.184,03	7.184,03	7.184,03	7.184,03	7.184,03	7.184,03
İşveren İşsizlik Hissesi (%2)	660,60	660,60	660,60	660,60	660,60	660,60
Ödenecek SGK Prim Toplamı	11.808,23	11.808,23	11.808,23	11.808,23	11.808,23	11.808,23
Ödenecek İşsizlik Prim Toplamı	990,90	990,90	990,90	990,90	990,90	990,90
Toplam İşveren Maliyeti	40.874,63	40.874,63	40.874,63	40.874,63	40.874,63	40.874,63

3- Aylar İtibariyle Asgari Ücretli Emekli Çalışanın Maaş ve İşveren Maliyet Hesabı:

	Ocak	Şubat	Mart	Nisan	Mayıs	Haziran
Brüt Asgari Ücret	33.030,00	33.030,00	33.030,00	33.030,00	33.030,00	33.030,00
SGDP İşçi Prim Oranı (%)	0,075	0,075	0,075	0,075	0,075	0,075
SGDP İşçi Prim Tutarı	2.477,25	2.477,25	2.477,25	2.477,25	2.477,25	2.477,25
Aylık Gelir Vergisi Matrahı	30.552,75	30.552,75	30.552,75	30.552,75	30.552,75	30.552,75
Kümülatif Gelir Vergisi Matrahı	30.552,75	61.105,50	91.658,25	122.211,00	152.763,75	183.316,50
Hesaplanan Gelir Vergisi Tutarı	4.582,91	4.582,91	4.582,91	4.582,91	4.582,91	4.582,91
Asgari Ücret Gelir Vergisi İstisnası	4.211,33	4.211,33	4.211,33	4.211,33	4.211,33	4.211,33
Ödenecek Gelir Vergisi	371,59	371,59	371,59	371,59	371,59	371,59
Hesaplanan Damga Vergisi	250,70	250,70	250,70	250,70	250,70	250,70
Asgari Ücret Damga Vergisi İstisnası	250,70	250,70	250,70	250,70	250,70	250,70
Ödenecek Damga Vergisi	0,00	0,00	0,00	0,00	0,00	0,00
Net İstihkak	30.181,16	30.181,16	30.181,16	30.181,16	30.181,16	30.181,16
SGDP İşveren Hissesi (%25,75)	8.505,23	8.505,23	8.505,23	8.505,23	8.505,23	8.505,23
Ödenecek SGDP Prim Toplamı	10.982,48	10.982,48	10.982,48	10.982,48	10.982,48	10.982,48
Toplam İşveren Maliyeti	41.535,23	41.535,23	41.535,23	41.535,23	41.535,23	41.535,23

SAMANCI

YEMİNLİ MALİ MÜŞAVİRLİK LTD. ŞTİ.

Kep : samanciymm@hs01.kep.tr
info@samanciymm.com.tr
www.samanciymm.com.tr

Adres: Musalla Bağları Mahallesi Ruhi Bağdadi
Sokak No: 6 / 3 Selçuklu / KONYA
Tel : 0 – 332 – 302 32 00
Mersis No : 0742114313400001
Konya Ticaret Sicil Müdürlüğü – 70284
Selçuk Vergi Dairesi – 7421143134

	Temmuz	Ağustos	Eylül	Ekim	Kasım	Aralık
Brüt Asgari Ücret	33.030,00	33.030,00	33.030,00	33.030,00	33.030,00	33.030,00
SGDP İşçi Prim Oranı (%)	0,075	0,075	0,075	0,075	0,075	0,075
SGDP İşçi Prim Tutarı	2.477,25	2.477,25	2.477,25	2.477,25	2.477,25	2.477,25
Aylık Gelir Vergisi Matrahı	30.552,75	30.552,75	30.552,75	30.552,75	30.552,75	30.552,75
Kümülatif Gelir Vergisi Matrahı	213.869,25	244.422,00	274.974,75	305.527,50	336.080,25	366.633,00
Hesaplanan Gelir Vergisi Tutarı	5.776,38	6.110,55	6.110,55	6.110,55	6.110,55	6.110,55
Asgari Ücret Gelir Vergisi İstisnası	4.537,75	5.615,10	5.615,10	5.615,10	5.615,10	5.615,10
Ödenecek Gelir Vergisi	1.238,63	495,45	495,45	495,45	495,45	495,45
Hesaplanan Damga Vergisi	250,70	250,70	250,70	250,70	250,70	250,70
Asgari Ücret Damga Vergisi İstisnası	250,70	250,70	250,70	250,70	250,70	250,70
Ödenecek Damga Vergisi	0,00	0,00	0,00	0,00	0,00	0,00
Net İstihkak	29.314,13	30.057,30	30.057,30	30.057,30	30.057,30	30.057,30
SGDP İşveren Hissesi (%25,75)	8.505,23	8.505,23	8.505,23	8.505,23	8.505,23	8.505,23
Ödenecek SGDP Prim Toplamı	10.982,48	10.982,48	10.982,48	10.982,48	10.982,48	10.982,48
Toplam İşveren Maliyeti	41.535,23	41.535,23	41.535,23	41.535,23	41.535,23	41.535,23